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ÖNKORMÁNYZATI HÍREK, INTÉZMÉNYI HÍREK

TÁJÉKOZTATÓ
Tájékoztatom a Tisztelt Lakosságot, hogy Emőd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 42/2023. (IV.27.) sz. határozatával a Polgármesteri
Hivatalban 2023. július 17. – 2023. augusztus 18. között igazgatási szünetet rendelt el. Ezen időszak alatt a Polgármesteri Hivatalban ügyelet lesz,
az ügyfélfogadás szünetel. Megértésüket és együttműködésüket köszönöm.

Tóthné Bodnár Irén 
címzetes főjegyző

OSZTÁLYTALÁLKOZÓT
TARTOTTAK

A ’68-BAN VÉGZETT DIÁKOK
Az 1960-68-ban végzett 8. A osztály 2023. június 10-én, az új étkezdében 55 éves
osztálytalálkozót szervezett, amelyen az alsó tagozatban együtt járt diákok is részt vettek.

SZÜNTELEN JÓKEDV ÉS VIDÁMSÁG A GYERMEKNAPON

TRIANONRA
EMLÉKEZETT 

A VÁROS

Május 29-én, Emődön is ünnepelték a gyermekeket. A gyönyörű időnek 
és a sokszínű programoknak köszönhetően a vártnál is nagyobb létszámú 
érdeklődők látogattak ki a Gátszög-ligetbe, mint új rendezvény helyszínre. 
A programkínálat nemcsak a kicsiknek, de a nagyobbaknak, sőt a szülők-
nek is kedvezett. Volt, aki az ugrálóvárból, vagy az élőcsocsóból nem akart 
kimenni egész nap, de olyanok is akadtak, akik a rally autókat, a kézműves-
foglalkozásokat vagy éppen a pónilovaglást részesítették előnyben.

A folyamatos illatáradatról és látványról a kürtőskalács készítő, a vatta-
cukros és a különböző árusok gondoskodtak. A helyi mentő és rendőrség 
kivonulásának köszönhetően az érdeklődők bepillantást nyerhettek e két 
felelősségteljes szakmába is. A szervezők nagy örömére a csillogó szemek 
ismét elárulták, hogy igenis szükség van a gyermekprogramokra, így július 
15-én ismét várják a lurkókat, ezúttal Molnár Orsi és zenekara gyerek-
műsorára.

Június 4-én, a Nemzeti Összetartozás Napján, a déli ha-
rangszó után koszorúk elhelyezésével és néma főhajtással 
emlékezett Emőd Város Önkormányzata, valamint a helyi 
FIDESZ szervezete, a Barátság Nyugdíjas Klub és az Emő-
di Pincegazdák Dalárdája a magyar történelem legszégyen-
letesebb eseményére, a Trianoni Békediktátum aláírására. 
A Nemzeti Gyásznapon klarinéton közreműködött: Tóth 
Gábor, a Reményi Ede Zenei Alapfokú Művészeti Iskola 
tanára.
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II. RÁKÓCZI FERENC ÁLTALÁNOS ISKOLA

ELBALLAGTAK A II. RÁKÓCZI FERENC ÁLTALÁNOS ISKOLA
VÉGZŐS DIÁKJAI

Június 17-én, elérkezett a pillanat, amikor a 8. osztályos tanulók utoljára 
ülhettek az iskolapadokba, érezhették iskolájuk hangulatát, beszélgethettek 
osztálytársaikkal és tanáraikkal. Most egy új korszak következik. Mindenki 
halad tovább a kijelölt úton, de nem elfeledve azt a nyolc évet, ami több-
nyire sok szép emléket tartalmaz és évek múlva boldogan gondolnak vissza 
majd rá a ballagók. A délelőtt 9 órakor kezdődő ünnepségen, a köszöntő 
után Kis-Tóth Léda, Szoboszlai Ádám és Puporka Máté búcsúzott társai-
tól, tanáraitól. Ezt követően, Dés László és Geszti Péter közös szerzemé-
nyéből, A Pál utcai fiúk musicalből, a Mi vagyunk a grund című betétdal 
fuvola átiratát hallhatta a közönség Juhász Vivientől. Márton Orsolya egy 
szonettel köszönt el a ballagóktól. A végzősök ezt követően az évfo-
lyamra leginkább jellemző idézetet tartalmazó szalagot kötöttek az iskola 
zászlajára. Az ünnepség végéhez érve az iskola igazgatója, Szűcs László 
mondott ünnepi beszédet, majd átadta a kiemelkedő tanulmányi eredmé-
nyekért járó elismeréseket és hivatalosan is lezárta a 2022/2023-as tanévet.

Részlet az igazgatói beszédből:
Gratulálunk a ballagó diákoknak és sikerekben, eredményekben gazdag 
középiskolás éveket kívánunk! Az iskola tanulóinak kellemes nyarat és jó 
pihenést! Készülj fel a lehetőségekre! Tartsd nyitva a szemed és az elméd! 
Legyél nyitott a változásra, és merj kilépni a komfortzónádból! Ismerkedj 
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65. ÉVFORDULÓJÁT ÜNNEPLI A 8 TANTERMES ISKOLA

Stefánné Cserjési Katalin 35 éve iskolánk dolgozója, tanító, tánc- és drámapedagógus, 
fejlesztő pedagógus, hitoktató, az alsós osztályfőnöki munkaközösség vezetője. Emberi 
magatartásában példamutató, munkájában szorgalmas és lelkiismeretes. Közvetlen, 
segítőkész egyéniség, a nevelőközösség megbecsült tagja. Gratulálunk a kitüntetéshez, 
munkájához további eredményeket, sok sikert kívánunk.

„1958. augusztus 20-án – Alkotmány ünnepén – avatták fel, Kukucska
János avató beszédével, az új 8 tantermes, korszerű általános iskola 
épületét. A korábbi szűkös teremhiányt pótolta ez a –volt kastélykertben–
rekordnagysággal felépült iskola. Az iskola a Megyei Tanács támogatásával 
és ügyintézésével, egy év alatt készült el. Az alapokat 1957. november 
1-jével kezdték el lerakni. Az építkezés során a község lakói közül többen 
végeztek társadalmi munkát. Ebben az időszakban, 1954-től – 1960-
ig Kocsis István volt az általános iskola igazgatója. 1960-ban az emődi 
származású, Tóth Bertalant nevezték ki iskola igazgatónak. Közel ne-
gyedszázados tevékenysége, munkája nyomán sokat fejlődött és változott
az oktatásügy színvonala Emődön.”

Forrás: Czecze József  - Emőd Város története

emberekkel, lépj be új közösségekbe, és tarts kapcsolatot másokkal! Alakíts 
ki jó szokásokat, tanulj és fejleszd a készségeidet! Légy pozitív hozzáállású! 
A pozitív hozzáállás és optimizmus segít abban, hogy meglásd az élet lehe-
tőségeit. Higgy magadban! Az önbizalom és a hit sokat segít a nehézségek 
legyőzésében, a célok elérésében. Ne feledjétek Brian Tracy szavait:

„A szerencse azoknak kedvez, akik
nem félnek kockáztatni, és bíznak önmagukban.”

Emőd Város története 2003 kiadvány © Czecze József
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REMÉNYI EDE ZENEI ALAPFOKÚ MŰVÉSZETI ISKOLA

SIKERESEN ZÁRULT
A ZENEI TEHETSÉGFEJLESZTŐ PROGRAM EMŐDÖN

Az emődi zeneiskolában 2022. szeptembertől indult innovatív tehetségfej-
lesztő program, mely kilenc fa- és rézfúvós növendéket vont be.

Ez a program az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő által kiírt „Inno-
vatív tanulási környezet kialakítása és komplex tehetségsegítő programok 
megvalósítása” pályázat keretében valósult meg. A zeneiskola az elnyert 
pályázat megvalósítására 1,488,000.- Ft anyagi hozzájárulást kapott a Mi-
niszterelnökség Nemzeti Tehetség Program és a Kulturális és Innovációs 
Minisztérium támogatásával.

A program elsődleges céljának tűzte ki az együtt zenélés képességének 
elsajátítását valamint a zene kapcsolatának felfedezését a természettel és 
a digitalizációval.

A program során a rendszeres gyakorláson és próbákon túl két tanulmányi 
út és egy érdekes szakmai előadás megszervezésére került sor. A növen-
dékek ellátogattak Miskolcra, ahol a Hermann Ottó Múzeumban egy 
interaktív, érdekfeszítő foglalkozáson vettek részt és megnézték a Pannon 
tenger kiállítást. Emellett Budapestre is eljutottak, ahol a Művészetek
Palotájában megtekintették a Holle anyó című gyermekoperát. A csoport-

PS200 PROGRAM – KIRÁNDULÁS EGERBEN
A zeneiskola néhány diákja egy sikeres pályázat (NKA Petőfi 200) kereté-
ben látogathatott Egerbe.

A program keretében egy igazán izgalmas és tartalmas előadást hallhattak  
a Ziffer Sándor Galériában Petőfi Sándor életútját, egri kötődéseit, illetve 
korát bemutató gyűjteményeket, kulturális kincseket csodálhattak meg. Az 
egész napos programban lehetőségük volt az Egri Vár néhány kiállítását 
is megtekinteni. Tartalmas napot tölthettek el, sok új élménnyel és vidám-
sággal fűszerezve.

foglalkozások, a próbák keretében Lendvai Péter zeneszerző, oboaművész 
és karmester tartott érdekes előadást a zeneszerzésről, a digitális kottaírás-
ról és a zenei együttesek hangzásvilágáról.

A projekt eredményeként a kamaracsoport 2023. június 2-án rendhagyó 
koncerten mutatta be az elmúlt tanév során tanultakat, a reneszánsz zené-
től a könnyűzenéig bezárólag.

Elmondhatjuk, hogy az emődi zeneiskola tehetségfejlesztő programja 
sikeresen megvalósult. A kilenc fa- és rézfúvós növendék számos értékes 
tapasztalattal gazdagodott a program keretében. Az együtt zenélés képes-
ségét és a digitális zene világát felfedezve fejlődtek, miközben izgalmas 
tanulmányutakon vettek részt és meghallgattak inspiráló előadásokat.

A projektben résztvevő diákok a megszerzett ismereteket magabiztosan 
tudják majd használni tanulmányaik során amit könnyen beépítenek
későbbi zenei gyakorlatukba is.
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REMÉNYI EDE ZENEI ALAPFOKÚ MŰVÉSZETI ISKOLA

XXXI. REGIONÁLIS
ZONGORAVERSENY -
SÁTORALJAÚJHELY

2023. 05. 10-én került megrendezésre a XXXI. Regionális Zongoraverseny 
Sátoraljaújhelyen, ahol a zeneiskola három zongora szakos tanulója vett 
részt: Turóczy Anita első korcsoportban, Záborszki Réka második korcso-
portban, Nagy Zsombor pedig harmadik korcsoportban indult.

A verseny résztvevői korcsoportonként különböző nehézségű kötelező 
művet és egy szabadon választott darabot adtak elő. Az iskola fiatal 
tehetségei szépen megállták a helyüket a pódiumon. Turóczy Anita és 
Záborszki Réka emléklapot kapott, Nagy Zsombor második helyezést ért 
el a kategóriájában. Szeretettel gratulálunk nekik és felkészítő tanáruknak, 
Hutkainé Lövei Márta tanárnőnek!

III. KREATÍV FUVOLAVERSENY

Harmadik alkalommal került megrendezésre az online országos kreatív 
fuvolaverseny, melyet Dudinszky Nóra fuvolatanár, a Sünizene korai kötő-
dést elősegítő és kreatív zenei foglalkozások vezetője, felnőtt furulyaoktató 
vezetett be.

A verseny célja, hogy a gyerekeknek az etűd (dallamos gyakorlat) játéka 
ne csak kötelező technikai gyakorlatot jelentsen, hanem kapcsolják be 
gyermeki mesevilágukba különböző történetekkel, rajzokkal. A verseny 
célja a kreativitás és a fantázia kibontakoztatása volt.

Idén az ország minden szegletéből érkeztek videók, összesen 42 iskolából 
72 tanuló nyújtott be pályázatot. Erre a versenyre nevezett be a zeneiskola 
három fuvolás tanulója Kiss Luca, Molnár Lívia és Szkaliczki Sarolta, 
akik közül a második korcsoportban Kiss Luca fuvola szakos növendék 

harmadik helyezést ért el. Díja az EMB Zeneműkiadó által felajánlott 
kottacsomag és egy impozáns, zenei témájú tolltartó

A verseny zsűritagjai Barna-Szalai Zsófia (Editio Musica Budapest Zene-
műkiadó Kft. képviselője), Eckhardt Gábor (a Liszt Ferenc Zeneművésze-
ti Egyetem és Tóth Aladár Zeneiskola zongoraművésze és zongoratanára), 
Gáspár Kornélia (a Nemzeti Filharmonikus Zenekar fuvolaművésze és a 
Nagykovácsi Alapfokú Művészeti Iskola fuvolatanára).

Gratulálunk minden résztvevőnek a versenyen való részvételért és az elért 
eredményekért. Köszönjük a felkészítést tanáraiknak: Hizsnyik Evelinnek 
és Zsalakovics Évának!

A videók visszanézhetők a III. Kreatív fuvolaverseny youtube csatornáján!
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REMÉNYI EDE ZENEI ALAPFOKÚ MŰVÉSZETI ISKOLA

ÉV VÉGI VIZSGÁK A ZENEISKOLÁBAN

EREDMÉNYHIRDETÉS - BORVERSENY (ÁPRILIS 15.)

A Reményi Ede Zenei Alapfokú Művészeti Iskola növendékei a szorgalmi 
időszak utolsó hetében vizsgakoncerten, közönség és tanári bizottság előtt 
adtak számot tudásukról.

A tantervben előírt vizsga anyagát minden növendék előzetesen a főtárgy 
tanárral választotta ki és készült fel folyamatosan a tanítási órákon, vala-
mint otthoni gyakorlás során. 

Három tanuló sikeres művészeti alapvizsgát tett, mellyel jogosultságot 
szerzett arra, hogy továbbképző évfolyamokon folytathassa zenei tanul-
mányait.

Tisztelt Olvasók!

Az Emődi Pincegazdák Egyesülete április 15-én, Borversenyt rendezett a Farkas Pincészetnél. A borászok finomabbnál finomabb nedűkkel neveztek
a megmérettetésre. Az eredményhirdetésre április 29-én, a Pincesori Májusváró rendezvényen került sor.

Itt közöljük az eredményeket:

KOVÁCS NÁNDOR

Tóth Lajos
Tóth Lajos

Balázs József
Kovács Nándor
Balázs József

Ágoston István
Kovács Nándor

Pintér Attila
Lovász Bertalan
Tolcsvai Tibor
Szabó Lajos
Pintér Attila

Borisz András
Tolcsvai Tibor

Kovács Nándor
Tolcsvai Tibor

Sánta Géza
Simon Gábor

Poráczki András
ifj. Tolcsvai Tibor

Borisz András
Balázs József
Tóth Lajos

Kiss Ernő
Benedek Norbert

Sánta Géza
Lovász Bertalan

Balázs József
Tóth Lajos

Lechner Sándor
Seres Endre

Simon Gábor
Kiss Ernő

Szabó Lajos
Bányi László
Simon Gábor
Seres Endre

Lechner Sándor
Veres Zsolt
Veres Zsolt

Benedek Norbert
Kasza István
Balázs József
Balázs József

CABERNET SAUVIGNON

Királyleányka
Olaszrizling
Hárslevelű

Cabernet sauvignon
Vörös küvé

Pinot blanc
Furmint-hárslevelű

Fehér küvé
Furmint-hárslevelű

Juhfark
Fehér küvé

Cabernet sauvignon
Irsai olivér

Cabernet sauvignon
Királyleányka
Olaszrizling

Vörös küvé CAL
Furmint 

Furmint-hárslevelű
Cabernet sauvignon
Cabernet sauvignon

Chardonnay
Kékfrankos

Zenit
Kékfrankos

Vörös küvé COK
Kékfrankos
Pinot blanc

Zweigelt rose
Furmint-hárslevelű
Furmint-hárslevelű
Furmint-hárslevelű

Pinot blanc

Fehér küvé
Othello

Sárga muskotály
Kékfrankos

Kékfrankos-medina
Mézbor-almás

Mézbor-kunkordis
Pinot blanc
Pinot blanc
Hárslevelű
Vörös küvé

NAGY ARANY

Aranyérem
Aranyérem
Aranyérem
Aranyérem
Aranyérem

Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem
Ezüstérem

Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem
Bronzérem

Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél
Oklevél

NÉV FAJTA MINŐSÍTÉS
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ÓVODA

NYÁR-ELŐ ZSONGÁS AZ ÓVODÁBAN

BABAMASSZÁZS TANFOLYAM 
ÉRT VÉGET EMŐDÖN

A gyermekközpontúság elvének érvényesítésével szervezik az óvodában
a pedagógusok az élmény gazdag, tevékeny programokat. Ennek tükré-
ben a gyermeknapot egy teljes hetet magába foglaló projekt keretében 
valósították meg ügyességi akadálypályákkal, vidám mozgásos játékokkal-
a település adta lehetőségeket és helyszíneket kihasználva. A gyermekhét 
eseményeit a hagyományápoló pünkösdöléssel fűszerezve bővítették ki.
A gyermekek legnagyobb örömére birtokba vehették a Geleji utcai óvodá-
ban kialakításra kerülő fészekhintát, mely a szülői összefogásnak, a Fenn-
tartó és a Városgondnokság támogatásának köszönhetően valósult meg.

A június hónap a nevelési év zárásának, a nagycsoportosok búcsúztatásá-
nak időszaka. Az óvodából a gyermekek közös tánccal, versekkel, énekek-
kel köszöntek el ünnepélyes keretek között. Életük ezen szakasza lezárult, 
de az emlékezetükben tovább viszik a közös kirándulás élményét is.

Ismét befejeződött egy babamasszázs tanfolyam, ahol az anyukák elsajátí-
tották többek között a hasfájás masszírozást és a mozgásfejlődést elősegítő 
gyakorlatokat. Külön nagy örömmel fogadták a szülők a fogzással járó 
fájdalmat enyhítő fogások megtanulását. Zárásképp utolsó alkalommal 
oklevelet is kaptak a résztvevők. 

Miskolc-Lillafüredre utaztak, ahol egy „Meseút”- tanösvény túrán gyűj-
töttek még feledhetetlen élményeket. Ez az utazás a „Gyermekálom”
az emődi óvodásokért Alapítvány támogatásával valósult meg.

Az óvodapedagógusok lelki feltöltődését segítette Gergelyfi György
református lelkipásztor „Meseszárnyakon” című lélekmelengető 
előadása, melynek méltó módon az Emődi Könyvtár adott helyet. 

A nevelési év zárását, annak értékelését az óvodai dolgozók különleges 
helyszínre szervezték, összekötve a munkát tanulmányúttal, felfedező 
túrákkal Varbón a Fónagyság-Erdei iskolában.

„Egy nap a hegyekben egy hegynyi könyvvel ér fel”  
/John Muir/
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SPOERTHÍREK

ÖRÖMHÍREK AZ EMŐDI ÁLTALÁNOS ISKOLA
DIÁKSPORT EGYESÜLET HÁZA TÁJÁRÓL

Interjú Fejes Gábor, technikai vezetővel. Készítette: Tóth Csaba

Néhány lapszámmal ezelőtt hírt adtunk a helyi futballcsapat eredményeiről, kitűzött céljairól és terveiről. Most június végén, örömmel 
számolunk be arról és tájékoztatjuk a kedves olvasókat, hogy bajnok lett az emődi felnőtt focicsapat, bár valószínűleg sokaknak 
ezzel nem mondtunk újdonságot. A bajnokság befejezése előtt két meccsel a matematikai esély már megvolt a feljutásra. Otthoni 
környezetben a Hernádnémeti csapata elleni győzelemmel a bajnoki cím elnyerése és ezzel a megyei I. osztályba való feljutás álom-
ból-valósággá vált.

Először is gratulálok a vezetőségnek, a csapatnak és nem utolsó sor-
ban minden kedves munkatársnak, kisegítő személyzetnek ehhez 
a szép eredményhez, ami lényegében egy nagy csapat munkáját, 
közösségi erejét, akaratát és összetartását is bizonyítja.

Kedves Gábor!

Te, mint a csapat technikai vezetője, gondolom rendkívül sokat 
teszel és tettél azért kollégáiddal együtt, hogy ez a szép eredmény 
szülessen és mindig a lehető legtöbbet hozzátok ki a játékosokból. 
Kérlek, néhány mondatban mutatkozz be és beszélj az egyesületnél 
végzett tevékenységedről.

F.G.: Köszönöm, köszönjük a gratulációt a csapat és a vezetőség nevében 
egyaránt. Csapat sportágról beszélünk, ezért egyénileg nem szeretnék ki-
emelni senkit. Természetesen a legnagyobb dicséret mégiscsak a csapatot 
illeti, hisz a pályán elért eredmények az ő sikereiket mutatják. A vezetést al-
kotta csapat kiegészülve, egy lelkes támogatóval egész évben biztosította a 
feltételeket, ami az osztálynak megfelelő volt. Nagyjából mindent elértünk, 
jó idényt zártunk. Mint minden sportolónak, csapatnak nekünk is megvolt, 
hogy miért küzdünk egészen a legutolsó fordulóig. Mindig úgy léptünk 
pályára, hogy győztesen hagyjuk el azt, hosszú távon pedig a bajnoki címet 
tűztük ki a legfontosabb célkitűzésnek. Végül jó évet zártunk, a legtöbb 
győzelem, majd a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei bajnokság megyei 
II. osztályának történetének legtöbb pontszáma lebegett a szemünk előtt. 

A gólkirály is a mi csapatunkból került ki Turcsik Tamás zárt az élen 33 
szerzett góllal. A mezőnyben is a mi kis csapatunk lőtte a legtöbb gólt, 
szám szerint 146-ot. 

Persze maradt néhány olyan részlet, ahol jobban is teljesíthettünk volna, 
de ilyen a futball, a tökéletes teljesítmény nem létezik. 18 éve kezdtem 
a technikai vezetőséget a csapat mellett, korábban még Lehóczki István 
Polgármester Úr, most pedig Fekete Tibor jelenlegi Polgármester Úr 
közreműködésével próbáltam, próbálom szervezni a focit a városban. 
Szerencsém volt mindkettőjük személyében, sportszerető, „fociőrülteket” 
ismerhettem meg, így gördülékenyen tudtuk együtt tolni a szekeret….! 

Érdekességként jegyzem meg, hogy az élet milyen kiszámíthatatlan: 
• 2003 évben megyei III. osztályú bajnokságot nyertünk (játékosként)
• 2013 évben megyei II. osztályú U-19 bajnokságot nyertünk (edzőként)
• 2023 évben megyei II. osztályú felnőtt bajnokságot nyertünk (technikai 
vezetőként) vettem részt a csapat életében. Remélem, nem kell újabb 10 
évet várni a következő bajnoki címig.

A Megyei I. osztályba való feljutásnak köszönhetően, milyen szak-
mai, illetve nem szakmai változtatásokra lehet számítani? Pl. érkez-
nek-e majd új játékosok, esetleg lesznek-e távozók? Változnak-e 
valamennyiben a technikai, eszközök, feltételek stb? 

F.G.:  A Megyei I. osztályba való feljutásnak köszönhetően, erősebb baj-
nokság, és más, erősebb csapatok várnak ránk. A szakmai változásokról 
még nem tudok nyilatkozni, jelenleg a tervezés folyamatát éljük, mind
a vezetés, mind a csapat terén. A hónap végére fog realizálódni a helyzet 
anyagi, és játékosfronton egyaránt.

A csapategység javításáért sokat próbáltunk tenni, pedig nem vagyok an-
nak a híve, hogy rákényszerítsem a játékosokat a barátkozásra, sokkal jobb, 
ha ez magától megy. Amennyiben megfelelő a csapaton belüli hangulat, 
akkor úgyis a pályán mutatkozik meg a legjobban. Fontosnak tartom, hogy 
a pályán kívül is megteremtsük az alkalmat arra, hogy meccsek végeztével
a srácok leüljenek egymás mellé, beszélgessenek, mert annak a zöld gye-
pen is meglesz a haszna.

A csapatot továbbra is Vass László fogja irányítani, akinek munkájával 
teljesen elégedettek vagyunk. Lelkesedése, hozzáállása példaértékű. Veze-
tőedzőként pontosan tudja, hogy mikor kell a játékosokat közel engedni,
és mikor kell szigorúbbnak lenni. Az Ő privát életét, teljesen a foci köti le, 
játékosedzőként, segíti a csapatot, a DVTK utánpótlásában is tevékeny-
kedik utánpótlás edzőként. Foci iránti elkötelezettsége megkérdőjelezhe-
tetlen.

Az Emődi Általános Iskola Diáksport Sport Egyesület elnöke Bodnár 
Csaba, aki fontos kapocs a labdarúgó szövetség, az önkormányzat és a 
csapat között. A felnőtt csapat és az U-19 csapatnál „CSAK” technikai 
szerepet tölt be, de az utánpótlás csapatoknál egy igazi mentorként tevé-
kenykedik, Bozsik program főszervezőjeként, pedig még edzéseket is tart 
a kisebbek részére.

Utánpótlás csapatainknál edzőként, csapatvezetőként dolgozik még Fejes 
Csaba, és Nagy Sándor Erik. Utóbbi az U-14 csapatával bronzérmet szer-
zett a most záruló bajnokságban. Ezúton is szeretnék gratulálni neki és a 
csapat tagjainak.

© boon.hu
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Fő támogatóként az Önkormányzatot, Fekete Tibor Polgármester Urat, és 
Kozma Tibort tudom megemlíteni, az ő hathatós segítségük, támogatásuk 
nélkül nem tudna az egyesület ilyen színvonalon teljesíteni. Bízom, bízunk 
benne, hogy a jövőben is számíthatunk rájuk.

Most, hogy bajnokságot nyert a csapat és egy szintet feljebb lépett, 
hogy látod mi a következő célkitűzés? 

F.G.: A következő szezonban a célkitűzésünk, valószínű a biztos bennma-
radás lesz a megyei I. osztályban.

Ahhoz, hogy ezeket a konkrét célokat sikeresen meg tudjátok va-
lósítani, milyen konkrét stratégia, feladat leosztás, változtatás és 
egyéb szükséges?
 
F.G.: A feladat leosztás, a stratégia nem rossz, de mindig lehet újítani, 
javítani. A célkitűzés eléréséhez, szerintem két-három új meghatározó játé-
kos igazolása szükséges. A csapatszellem erősítése pedig fontos szempont 
lehet a következő idényben is. 

Mit gondolsz, esetleg ezzel a szép eredménnyel megnőhet a szpon-
zorok száma, és kiterjedhet a sportág iránti támogatási kedv helyi 
és területi szinten?

F.G.: Sajnos ebben a kérdésben nem vagyok annyira derűlátó. Az ország-
ban zajló negatív tendencia miatt, nem nagyon jellemző, hogy új szponzo-
rok, kopogtatnak az ajtón. Mondhatnám úgy is, abból kell főznünk, amink 
van. A jelenlegi támogatóinkat szeretnénk, megbecsülni, és hosszabb távra 
megnyerni őket. Szurkolóink az utóbbi években sajnos megfogyatkoztak, 
de a minőségibb focira vevőbbek az emberek. Próbálunk majd egy-két 
emődi fiatalt is bedobni a mélyvízbe, az utóbbi évekhez hasonlóan, és ak-
kor még szülők, rokonok, barátok is el kezdhetnek labdarúgó mérkőzésre 
járni.

Hogy látod, a megyei I. osztályba való feljutás, mennyire bíztathatja 
és motiválhatja az utánpótlás csapat ezidáig is lelkes tagjait?

F.G.: Normál esetben, ennek nagy hatással kellene lenni a fiatal focistáink-
ra, de sajnos a mai világ és mai élet cseppet sem a sport irányába tereli őket. 
Néha lasszóval kell, a tehetséges gyermekeket befogni. A felfogásukban is 
látok fura dolgokat. Több gyermeknél, focistánál is megfigyelhető az a ten-
dencia, hogy egy-két mérkőzés jobban sikerül és már jönnek a kérdések, 
megállapítások: miért nem játszhatok a felnőtt csapatban, én eligazolok 
más csapatba, stb…
Ennek ellenére nem adjuk fel, ezúton is szeretnénk fiatal focistákat invi-
tálni a csapatunkhoz.

Kicsit említsük meg a szurkolókat is, hiszen nélkülük nincsen 
hangulat, nincsen bíztatás, motiváció. Azt gondolom nagyban 
köszönhető nekik is a szép eredmény. Véleményed szerint eredmé-
nyezhet magasabb szurkolói létszámot a feljutás, lesznek új Emőd 
drukkerek?

F.G.: Ezt a kérdést már picit korábban megválaszoltam, nem gondolom, 
hogy számottevően  több hazai szurkoló, néző fog kijárni a meccseinkre. 
Aki idáig törzs szurkolónak számított, ők meg is maradnak, újakat nem 
hiszem, hogy tudunk megnyerni. Szoktunk beszélgetni róla, miért járnak 
kevesebben mérkőzésekre az utóbbi időkben? Itt megemlíthetünk sok dol-
got, az emberek rohanó életvitelét, a viszontagságos időjárási tényezőket, 
a sok-sok sportcsatornát a televízióban. Az őszi munkálatokat a ház és 
kert körül. Ne felejtsük el azt sem, hogy az elmúlt 3-4 évben nagyon sok 
szurkolót veszítettünk el. Az Ő pótlásuk a legnehezebb, hiszen ők még 
másképp szocializálódtak, nekik az életük része volt a csapat, a labdarúgó 
mérkőzés. Kicsit kimozdultak, barátkoztak, szurkoltak, szórakoztak. 

Mit gondolsz a jelenlegi csapatból van esetleg olyan kiemelkedő 
tehetségű játékos bármilyen poszton, aki most vagy később esélyes 
lehet magasabb, vagy akár az élvonalban is a bizonyításra?

F.G: A jelenlegi csapatban Turcsik Tamás és Bánhegyi Donát tartozik a 
kiemelkedő játékosok közé. Turi az NB I-ben is szerepelt Zalaegerszegen, 
Doni pedig az NB III-as DVTK csapatát erősítette a múltban. A többi 
játékosunk nagyjából hasonló színvonalat képvisel. Van aki játéktudásban, 
van aki játékintelligenciában, van aki mentálisan, van aki akaratban nő 
társai fölé. Jól kiegészítik egymást. Most úgy gondolom, hogy az elanyagi-
asodott helyzet miatt, nem fogunk tudni klasszis játékosokat igazolni, sőt 
a jelenlegi keretből sem hiszem, hogy valaki a válogatottságig vinné, de 
nem is ez a cél.

Végezetül…
egy ilyen létszámú, közel 100 főt számláló futballklub irányításához, és 
mindennapi működtetéséhez, üzemeltetéséhez sok szakember munkájára, 
technikai és kisegítő személyzetre van szükség. Itt szeretném megragadni 
még az alkalmat, hogy köszönetet mondjak a kollégáknak, Icukának, 
Józsinak, a Városgondnokság vezetőjének és munkatársainak, akik nélkül 
nincsen tiszta mez, szépen lenyírt gyep és megfelelő körülmény a játéko-
soknak.

Hajrá Emőd!!!

A csapat tagjai:
Felső sor balról: Bánhegyi Donát, Dorogi Szabolcs, Jakab Szabolcs, Fekete Ákos, Petruska Gábor, Jakab Dániel, Stipula Máté, Vörös Márk, Nagy Sándor Erik, VassLászló (edző) 
Alsó sor balról: Lapostyán Martin, Eperjesi Ákos, Lapostyán Milán, Németh Csaba, Bernáth Balázs, Németh Gergő Soma
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